
Protokoll från Bharat Indien-Bistånds årsmöte den 22 mars 2014 i Stockholm

Org.nr 898800-8341

Årsmötet öppnades av ordförande Claes-ÅkeCarlsson

§1 Val av ordförande och sekreterare för mötet.
Claes- Åke Carlsson valdes till mötets ordförande. Mari Coenraads valdes till sekreterare.

§2 Fastställande av dagordning
Dagordningen för årsmötet godkänndes.

§3 Val av två protokolljusterare
Till protokolljusterare valdes Claes Lundgren och Ragnar Lindgren.

§4 Årsmötets stadgeenligautlysande
Årsmötesdeltagarna godkände årsmötets utlysande.

§5 Föredragning av årsberättelse, resultat och balansräkning samt revisionsberättelse.
Årsberättelsen och revisionsberättelsen lästes upp och inga väsentliga iaktagelser fanns att rapportera. Inger
Lundmark redogjorde för resultat- och balansräkning.

Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen beträffande föregående verksamhetsår
= e -- tsåre

§9 Val av valberedning
Karin Kullersten omvaldes för ett år. Gertrud Lindgren nyvaldes för ett år.
Som valberednings suppleanter valdes Kerstin Carlsson och Eleonor Lundholm för ett år

"alav örentagsordförande samt övriga styrelseledamöteroch suppleanter
Till förening ordförande omvaldes Claes-Åke Carlsson.
Louise Lundgren och Anna Norell omvaldes som ordinarie ledamöter för 2 år.
Cecilia Adrian nyvaldes till ordinarie ledamot för två år.
Mari Coenraads, Inger Lundmark och Stefan Öhlander sitter kvar ett år enligt föregående årsmöte.
Till suppleanter återvaldes Sjv Berglund och Maj Blad för ett år.

§8 Val av revisor och suppleant
Till revisor omvaldes Boo Ceder för ett år. Gunilla Segerstedt nyvaldes på ett år som revisorssuppleant.

§10 Fastställande av medlemsavgift
Mötet beslutade att medlemsavgiften skall fortsätta vara 100 kr/år, trots att beloppet inte täcker
administrationskostnaderna. Därför togs det ett beslut på att medlemsskap i fortsättningen är obligatoriskt
för alla faddrar

§11 Motioner
Inga motioner hade inkommit till årsmötet



§12 Fastställande av riktlinjer för kommande verksamhetsår
Mötet beslutade fortsätta med de riktlinjer som finns och som även framgår av verksamhetsberättelsen.
Möjligheten till att söka EU-fonder skall undersökas.

§13 Övriga frågor
När man donerar pengar till föreningen, kan man öronmärka både till vilket hem och till vilket ändamål
pengarna skall gå.
Äldre volontärer behövs på de flesta av hemmen. Däremot är hemmen ofta negativa till mycket
unga volontärer. eftersom de då känner ett ansvar för volontären, som de har svårt att ta.
Föreningen har nu fått in anbud på renovering av Birdsnests toaletter och duschrum samt takrenovering av
och brunnsborrning till MTA. Dessa har fått klarsignal att påbörja arbetena.
Anbud finns för ljudabsorbenter till MTM. De har fått klarsignal till delar av anbudet.
Hög tid att anmäla sig om man vill resa gemensamt ned till Sydindien med Stefan och Mari.

Årsmötet avslutades av ordföranden

Sekreterare Justerare Justerare

Mari Coenraads Claes Lundgren Ragnar Lindgren

Efter årsmötesförhandlingarna bjöd Hotell Brommavik på en mycket god laxsmörgås samt kaffe och kaka.
Därefter sjöng Meja Kullersten ett par sånger och slutligen visades bilder-och film från de senaste två
Indienresorna.- - - - - -
Dagen avslutades med ett stort tack till Hotell Brommavik, som så generöst lånat ut möteslokalen och bjöd
på den goda förtäringen.


